

# 水土保持學報

Journal of Soil and Water Conservation

第四十六卷 第二期  
中華民國一〇三年六月

Vol.46 No.2  
June 2014

## 目 錄

## Content

- 集水區水源涵養區位優選之研究.....林昭遠、林忠明、林政侑 975  
A study of screening the suitable sites for water storage in a watershed.....Lin, Chao-Yuan,  
Jung-Ming Lin and Cheng-Yu Lin
- 台南市農村推動水資源污染改善對策之研究.....詹勳全、蔡祐銓 987  
A study on water resource protection strategy in rural area of Tainan City.....Chan, Hsun-Chuan  
and Yu-Chuan Tsai
- 氣候變遷下山區河川洪峰流量變遷趨勢之研究-以濁水溪支流塔羅灣溪為例.....陳育成、 1001  
陳永超、陳文福  
A study and review of peak discharge transition in mountain river area – a case study of the  
Talowan river tributary of the Jhuoshuei river.....Chen, Yu-Cheng, Yung-Chau Chen  
and Wen-Fu Chen
- 原住民族部落遷居地篩選原則及關鍵課題初探—以石門部落為例.....辜炳寰、沈哲緯、 1015  
蔡宇龍  
The Preliminary Study of the Selection Principle and Key Issues in Aboriginal Tribe Relocation –  
A Case Study of Shi-Men Trib.....Ku, Bing-Huan, Che-Wei Shen and Yu-Lung Tsai
- 含水泥與菇類堆肥噴植資材配方之試驗研究.....林信輝、謝政諺、 1029  
巫清志、陳意昌  
The Physicochemical Property of Different Vegetation Materials with Cement and Mushroom  
Waste Compost for Hydroseeding.....Lin, Shin-Hwei, Zing-Yihn Shia,  
Cing-Jhih Wu and Yi-Chang Chen
- 台中豐原東陽邊坡地滑致災潛勢調查分析.....李勇祥、陳柏安、徐森彥、 1049  
巫建達、詹勳全  
Survey and Analysis of Potential Disasters at Dongyang Landslide area, Fengyuan District,  
Taichung.....Li, Yung-Hsiang, Bryan Chen, Sen-Yen Hsu, Jian-Da Wu and Hsun-Chuan Chan